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Verslag 

1 

Opening 

„Ee 
Akkoord 

vaststelling agenda 

Verslag 
07-05-2024 

| 

Akkoord 

stuurgroep 

Buitenkwartier Reactie 

Er 

ligt 
een reactie klaar 

bij 
de staatssecretaris voor akkoord. Het is 

nog onduidelijk 

ministerie 
wat 

de reactie is. We wachten de vakantieweken af voordat we er weer achteraan 

gaan. 

Stel dat het 
positief is, is het idee om de 

agenda 
officieel aan de staatssecretaris 

aan 
te 

bieden en er een 
evenement 

van 
te 

maken en flink de media 
te 

pakken. 

80.000 is via SPUK 
gelden aangevraagd 

en wordt 
geregeld. 

Toezichtsteam We zetten in 
op 

continuïteit en 

verlenging. 
Het 

loopt 
26 

juni 
af. Het ministerie staat 

er 

positief tegenover 
en er bestaat een 

mogelijkheid 
voor 

cofinanciering. 

BEN 
heeft het contact met het ministerie en 

gaat 
er na 

zijn 
vakantie mee verder. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

De Toren 
Er 

gaat een artikel 
geschreven 

worden voor de Toren. vraagt advies hoe ze 

dit 
gesprek 

kan 
aanvliegen. Tips zijn: bekijk 

het 
filmpje 

van 
Maarten 

nog 
een keer. 

(geanonimiseerd)  

(geanonimiseerd)



Benoem 
het initiatief van de 

reclassering. 
Houdt het 

positief terwijl je 
wel benoemd 

dat er 

uitdaging liggen 
in de 

organisatie 
en erbuiten. 

Algemene 
stand benoemd het initiatief om deel te nemen aan een 

pilot 
om het dataverkeer 

van zaken te 
stroomlijnen 

tussen DUO/GEMEENTE/COA. Dit is akkoord. 

Intern ligt 
nu de 

vraag 
uit sociaal domein om de 

opdracht duidelijk 
te 

krijgen. 

Er 
komt steeds meer 

grip 

wat 
er al 

gebeurt. 

(geanonimiseerd)

Er 
is een incident 

geweest waarbij getinte 
lokale inwoners van 

Hardenberg 
iemand 

hebben mishandeld. Dit werd 
onjuist gelinkt 

aan het AZC. Dit laat de 
stemming 

in 

de 
samenleving 

zien. 

Programma Handreiking 

Er 
is de 

mogelijkheid 
om 2.1 

M 
vanuit het 

rijk 

te 

krijgen 
voor een doorstroomlocatie 

Vluchtelingen- 
en realisatie statushouders wat 

geëxploiteerd 
kan worden door Vechtdal. Locatie 

Ommenweg 
is 

Migratievraagstukk 
| 

doorstroomlocati 

| 

daardoor een 

mogelijkheid. 

Er 

zijn 
daar studio's en 

appartementen 
en de 

en es 

mogelijkheid 
om 

bij 
te bouwen. We kunnen er een businessmodel 

opzetten. 

* 

statushouders 

Didi is akkoord met het 
gebruiken 

van dit momentum. Er 
ligt 

een 

grote opgave 

statushouders die we hiermee kunnen 
bijtrekken. 

Dit wordt straks in 
college 

benoemd. 

Stand van zaken heeft aan 

8 gevraagd 
wat de 

hick-ups zijn; 
dit 

lijkt 
met name 

Hardenberg capaciteit 

te 

zijn. Programmateam gaat kijken 
of er 

extra 
inzet vanuit het 

programma 
kan komen voor hen. 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

Bij 
het verdere locatieonderzoek moet er ook 

gekeken 
worden naar 

veiligheid; 

concentratie-vorming 
en de 

omgeving goed 
betrekken. 

Geen nieuwe informatie. We staan klaar indien 
nodig. 

Opvang 
Oekraïners 

| Tempo 
en De 

Vlegge 
en 

Mölinksweg liggen op 
schema 

(juni/ 
juli). 

fasering 
nieuwe 

| 
ING 

gebouw loopt 
tot 04-03-2025. Gemeente is nu in 

gesprek 
met 

eigenaar. 
Er 

locaties/ stand 
moeten 

investeringen gedaan 
worden om te voldoen aan eisen. Dit is alleen 

rendabel als ING 
langer gebruikt mag 

worden. De 
eigenaar probeert 

te   
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van zaken onderhandelen. Er is nu 

afgesproken 
dat er binnen 2 weken 

duidelijkheid 
moet 

zijn. 

nieuwe locaties 

| 

Als de conclusie is dat het ING 
gebouw gaat sluiten, dan willen we inzetten 

op 

snelle 
verhuizing 

ivm de 
huidige leefomstandigheden. 

Overdracht Zuidwolderstraat 
afgerond. 

Hiermee alle 
huidige projecten 

naar beheerfase. 

project- 
naar 

Môölinksweg 
en 

Vlegge 
worden door 

projectteam fysiek 
domein Transitie- 

beheerfase financiering aangevraagd. 

Lokale 
opgave 

Asiel Geen 
bijzonderheden. 

AZC 
Hardenberg 

| 

Raadsbrief 

We 
hebben de brief verder 

aangepast. AMV'ers 
vangen 

we nu officieel niet 
op; op 

dat 
gebied 

voldoen we niet aan de 
wettelijke situatie; dit 

aanpassen 
in de brief. 

Er wordt 
besproken 

dat we een 

algemene bijpraatsessie inplannen nog 
voor de 

zomer om 

vluchtelingen 
en 

migratie 
breed de raad 

bij 
te 

praten. 

Omwonendenoverleg 
AZC 13-05: 

Alwin is 
hierbij aanwezig 

en of Punten voor de 
agenda: 

locatieonderzoek en buitenkwartier. Alwin herinnert zicht dat 
hij 

taart moet 

meenemen. 

Alwin 
vraagt 

of we contact kunnen 
opnemen 

met ivm een mail van een 

omwonende die om sheets 
vraagt. 

Terugkoppeling 

Regionale 

Regietafel 

Vluchtelingen 

IJsselland (RRVIJ) 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)
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Actielijst 

Zorgen 

dat straatteam door kan 
blijven gaan 

Ì En 

26-06- 

2024 

(geanonimiseerd)

el 

Bijpraatsessie 
voor de raad 

organiseren 
18-06- 

lide 
2024 

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)
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